
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 127 af 10. november 2014 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V). 
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/ Else Veggerby 
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Anerkender ministeren, at der i praksis bliver tale om faste priser for bilforhandlernes 

vedkommende, når SKAT ikke accepterer, at man sælger en bil under den vejledende 

standardpris, som importøren har registreret hos SKAT? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”Efter registreringsafgiftsloven skal der beregnes registreringsafgift af køretøjets alminde-

lige pris ved salg til en bruger her i landet. Det er således bilens handelspris, der er grund-

laget for afgiftsberegningen. 

 

SKAT kan ikke stille krav om, at en bilforhandler skal følge faste vejledende standardpri-

ser, men der skal være en sammenhæng mellem prisen og omstændighederne ved hand-

len.” 
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